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J.nr. 4034-0187

Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 95 stillet af Folketingets 
Miljø- og Planlægningsudvalg den 20. december 2005.

Spørgsmål 95 
Ministeren bedes oversende en liste over de ansøgninger – opdelt på an-
vendelser og lande – som tilsammen udgør ansøgningerne om de 1220 
tons methylbromid, som EU Kommissionen ikke har givet tilladelse til ”kritisk 
anvendelse” af.

Svar
Der vedlægges en liste over søgte og tildelte mængder af methylbromid til 
specifikke ’kritiske anvendelser’ i 2006. Forskellen mellem den ansøgte 
mængde og den tildelte udgør i alt ca. 1.270 tons methylbromid. For en del 
af de ansøgninger, der ikke har fået tildelt en kvote, har det ikke været mu-
ligt at finde oplysninger om den ansøgte mængde. Det skyldes, at disse 
ansøgninger allerede tidligt i vurderingsprocessen under de bilaterale kon-
takter mellem Kommissionen og ansøgerlandet er trukket tilbage eller er 
vurderet ikke at kunne imødekommes i det hele taget.
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